



## Dubai International Private School (Al-Quoz)

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"  
"تمكين العقول، إلهام القلوب، تشكيل المستقبل"

February 27, 2025

**Dear Parents,**

As the blessed month of Ramadan approaches, we extend our heartfelt wishes to you and your families. May this holy month bring you peace, prosperity, and countless blessings.

In observance of Ramadan, we would like to inform you of the adjusted school timings during this period:

- On-campus learning will take place from Monday to Thursday, from 9:00 AM to 2:00 PM.
- Fridays will be online from 9:00 AM to 11:00 AM for grades 1-12.
- The KG section will have asynchronous learning on Fridays, while grades 1-12 will have live online sessions.

**SBA Schedule During Ramadan**

Due to the shift to online learning on Fridays, weekly Standard-Based Assessments will be held on Thursdays during school timings during Ramadan only. After Ramadan, SBAs will return to the usual Friday schedule.

We appreciate your continued support and cooperation.

Wishing you and your family a Ramadan filled with peace, reflection, and joy.

**Warm regards,**

**DIPS Administration**



## Dubai International Private School (Al-Quoz)

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"  
"تمكين العقول، إلهام القلوب، تشكيل المستقبل"

٢٧ فبراير ٢٠٢٥

السادة أولياء الأمور المحترمين،

مع اقتراب شهر رمضان المبارك، نتقدم إليكم بأطيب التهاني والتبريكات، سائلين الله أن يجعله شهر خير وبركة عليكم وعلى عائلاتكم، وأن يملأ أيامكم بالسلام والرخاء والبركات.

حرصًا على تهيئة بيئة تعليمية مناسبة خلال هذا الشهر الفضيل، نود إبلاغكم بمواعيد الدوام المدرسي خلال رمضان:

- سيكون التعليم الحضوري من يوم الإثنين إلى الخميس، من الساعة ٩:٠٠ صباحًا حتى ٢:٠٠ ظهرًا.
- أيام الجمعة ستكون الدراسة عن بُعد من الساعة ٩:٠٠ صباحًا حتى ١١:٠٠ صباحًا للصفوف من الأول إلى الثاني عشر.
- بالنسبة لقسم الروضة، ستكون الدراسة غير متزامنة (من خلال تواجد الأطفال البيت) أيام الجمعة، في حين أن الصفوف من الأول إلى الثاني عشر سيحضرون حصصًا مباشرة عبر الإنترنت.

جدول الاختبارات (SBA) خلال شهر رمضان

نظرًا للانتقال إلى التعليم عن بُعد أيام الجمعة، ستُعقد الاختبارات الأسبوعية (Standard-Based Assessments - SBAs) يوم الخميس فقط خلال شهر رمضان. وبعد انتهاء الشهر المبارك، ستعود الاختبارات إلى جدولها المعتاد يوم الجمعة.

فيما يلي مواعيد الاختبارات خلال شهر رمضان حيث ستكون أيام الخميس ضمن الدوام المدرسي العادي.

نشكركم على دعمكم المستمر وتعاونكم.

نتمنى لكم ولعائلاتكم رمضانًا مليئًا بالسلام والتأمل والسعادة.

تحياتنا الحارة،

إدارة مدرسة دبي الدولية الخاصة